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Zápis z 13. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 14. 12. 2023 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, R. Kocián, R. Zahradník, L. Králová, P. Šperl a K. Šamajová 

Omluveni: P. Baron 

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách 

obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní své právo 

ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu Pavla Šperla a Ing. Rostislava Kociána. Dále podal návrh na složení návrhové 

komise: předseda – Pašas Filip a členové: Rudolf Zahradník a Ing. Leona Králová. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Pavla Šperla a Ing. Rostislava Kociána. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Pašas Filip a členové: Rudolf 

Zahradník a Ing. Leona Králová. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 166/13/2023 bylo schváleno 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním nebyl připomínkován a doplněn. 

 

 

3. Schválení programu 
starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 13. zasedání zastupitelstva 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření 

5. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

6. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Třemešná 2024 

7. Střednědobý výhled ZŠ a MŠ Třemešná 2025–2026 

8. Návrh rozpočtu obce Třemešná 2024 

9. Střednědobý výhled obce Třemešná 2025–2027 

10. Cena vodného a stočného 2024 

11. Informace starosty  
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12. Diskuse 

13. Závěr 

 

starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu. Návrhy na doplnění programu nebyly podány a nechal hlasovat 

o programu  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje program 13. zasedání zastupitelstva obce s těmito body: 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření 

5. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

6. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Třemešná 2024 

7. Střednědobý výhled ZŠ a MŠ Třemešná 2025-2026 

8. Návrh rozpočtu obce Třemešná 2024 

9. Střednědobý výhled obce Třemešná 2025-2027 

10. Cena vodného a stočného 2024 

11. Informace starosty  

12. Diskuse 

13. Závěr 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 167/13/2023 bylo schváleno 

 

 

4. Rozpočtová opatření 

rozpočtové opatření číslo 15/2023 mění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části, jedná se o 

 paragraf 1032 lesní hospodářství položka 2111 příjem z prodeje dřeva posílí v částce 34.026,59 Kč 

 paragraf 2321 ČOV položka 2324 přijaté nekapitálové příspěvky a náhrady v částce 7.468,88 Kč 

 paragraf 3612 bytové hospodářství položka 2324 přijaté nekapitálové příspěvky a náhrady v částce 

3.801,99 Kč 

 paragraf 3631 veřejné osvětlení položka 2324 2324 přijaté nekapitálové příspěvky a náhrady v částce 

20.213,72 Kč 

 paragraf 5512 sbor dobrovolných hasičů položka 2324 2324 přijaté nekapitálové příspěvky a náhrady 

v částce 2.542,- Kč 

 

Zmíněné rozpočtové opatření číslo 15/2023 bylo řádně vyvěšeno na venkovní úřední desce i elektronické úřední 

desce k nahlédnutí. 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření na vědomí. 

 

 

5. Nákup, prodej, pronájem a věcná břemena k pozemkům 

starosta – obec dne 01. 11. 2023 zveřejnila na úřední desce záměr prodeje pozemku parcela č. 2829/4 v katastru 

obce Třemešná o výměře 920 m2, druh pozemku zahrada, formou výběrového řízení (obálkovou metodou). Kupní 

cena bude stanovena smluvně (dle nabídky účastníka), nejnižší nabídka kupní ceny byla stanovena 

kvalifikovaným odhadem – znaleckým posudkem č. 807-27/2003 a činí 92.920 Kč + DPH. 

Prodej bude uskutečněn obálkovou metodou, nejvyšší finanční nabídce, minimální nabídkou ve výši znaleckého 

posudku, se závazkem zpětné koupě nebo předkupním právem obce. Vítězný uchazeč bude hradit cenu 

za zpracování odhadu (znaleckého posudku) předmětného pozemku a náklady spojené s vypracováním kupní 

smlouvy. Celková kupní cena musí být zaplacena před podpisem kupní smlouvy, tj. do 30 kalendářních dnů 
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od data převzetí oznámení o výsledku obálkového řízení. Účastníci výběrového řízení musí v termínu 

do 30. 11. 2023 do 17:00 hodin doručit písemnou nabídku v uzavřené obálce na podatelnu obce Třemešná, 

Třemešná čp. 304, 793 82 Třemešná. Pro doručení je rozhodná doba skutečného doručení na podatelnu obce, 

nikoliv datum předání k poštovní přepravě. Osobně lze doručit nabídku v úřední hodiny na podatelnu obce 

(pondělí, středa: od 7:00 do 12:00 hodin, od 12:30 do 17:00 hodin. Zájemci mohli nabídky zasílat nebo doručit 

na OÚ Třemešná do 30. 11. 2023 do 17:00 hodin. 

Doručeny byly dvě nabídky:  

Xxxxxx Xxxxxxxx, doručeno dne 08. 11. 2023 

Xxxx Xxxxxxxx, doručeno dne 30. 11. 2023. 

 

starosta – vyzval zastupitele k účasti v komisi pro otevírání obálek. Do komise se přihlásili: Filip Pašas předseda, 

členové Pavel Šperl a Ing. Leona Králová. Členové komise postupně otevírali obálky a hlásili výši nabídnuté 

ceny: 

Obálka č. 1: Xxxxx Xxxxxxx, Francouzská 1207/31, 742 21 Kopřivnice, nabídnutá cena 260 Kč m2 + 21 % DPH 

Obálka č. 2: Xxxx Xxxxxxxx, Xxxxxxx xxx Xxxxxxxxxxx xx. 000, 000 00, nabídnutá cena 275,2 Kč m2 + 21% 

DPH 

Výsledek 

Xxxx Xxxxxxxx, Xxxxxxx xxx Xxxxxxxxxxx xx. 000, 000 00 

Xxxxxx Xxxxxxxx, Xxxxxxxxx 0000/00, 000 00 Xxxxxxxxxx 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere na vědomí výsledek nabídkového řízení na prodej pozemku parc. č. 2829/4 

v k.ú. Třemešná. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje prodej pozemku parcela č. 2829/4 v k.ú. obce Třemešná o výměře 920 

m2, druh pozemku zahrada, Haně Kretkové, Xxxxxxx xxx Xxxxxxxxxxxx xx. 000, 000 00za nabídnutou cenu 

275 Kč m2 + 21 % DPH. Dále kupující uhradí náklady na vyhotovení znaleckého posudku 2.500 Kč + 21 % DPH 

a náklady spojené s vypracováním kupní smlouvy ve výši 1.000 Kč + 21 % DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 168/13/2023 bylo schváleno 

 

 

6. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ Třemešná 2024 

starosta – návrh rozpočtu základní a mateřské školy Třemešná jenom bych chtěl říct ke všem návrhům rozpočtu 

a střednědobým výhledům, že byly zveřejněné na úřední desce. Ohledně rozpočtu jsme měli pracovní schůzku, 

kdo mohl, se zúčastnil, kdo ne, se omluvil.  

Kocián – já bych se chtěl zeptat, jestli jsou známé fakturace za rok 2023. To znamená, jaká byla faktura za plyn 

a jaká byla faktura za elektřinu? 

ředitel školy – je to tam uvedené, zvlášť. 

Kocián – pane řediteli prosím, víte orientačně z hlavy, kolik to je? 

ředitel školy – ne. 

Salvet – pro informaci neinvestiční příspěvek na provoz pro Základní školu a Mateřskou školu Třemešná na rok 

2024 činí 2.220.000 Kč. Škola předložila rozpis tohoto příspěvku na nákladové účty, čímž jsou pro ně závazné, 

z toho důvodu se navrhuje usnesení. Čili se ta závaznost jednotlivých částek, nákladů příspěvků mění oproti 

minulému roku a půjde to podle toho, jak chce škola. Je to z toho důvodu, že škola nějakým způsobem začala, co 

se týče účetnictví, fungovat. Spoustu věcí už se nějakým způsobem prohledalo a myslím si, že se nastavil jistý 

kontrolní mechanismus při účtování příspěvku obce ve škole. Netýká se tento příspěvek samozřejmě ostatních 

finančních toků školy, jako na mzdy učitelů a tak dále. 

Kocián – za mě jenom, co se týká rozpočtu školy. Škola, hospodaří nebo dala návrh rozpočtu o milion vyšší než 

v loňském roce. To jenom pro informaci. Loni to bylo 1.200.000 Kč, dneska je to 2.100.000 Kč. Mateřská škola 

v Liptani jde bokem. A v návrhu rozpočtu, jak jsem se díval, je způsob čerpání, ale předpokládám právě, že tam 

byl daný z hlediska energií, ať už plyn a elektřina pouze ze záloh. Proto je pro mě rozhodující, že když nemám 

faktury, abych skutečně viděl, jaké bylo hospodaření za tento rok, tak to jsou 2 důležité položky, protože jsou 
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tam 550.000 Kč nebo dokonce 400.000 Kč za plyn. To jsou vysoké částky, tak si myslím, že ten rozpočet je příliš 

vysoký. To je jedna věc, když už se bavíme o rozpočtu školy. 2 záležitost, jestliže se od ledna oddělává nebo 

odchází mateřská škola Liptaň, jsou nějaké pracovněprávní vztahy mezi zaměstnanci mateřské školy Liptaň 

a základní školou a zdali bylo se starostou Liptaně konzultováno nebo nějakým způsobem hledáno řešení, protože 

to dělení a bývá pracovněprávním zvykem. Je nějakou formou a oni odcházejí z toho důvodu, protože dochází 

k reorganizaci. Tedy na straně zřizovatele bude otázka, kterou tam očekáváte, dofinancování určitých náležitostí, 

případně nalezení řešení, což si nemyslím, že je promítnuto v tomto rozpočtu. Takže za mě jenom konstatuji, 

že v této chvíli nemám veškeré informace k tomu, abych to posoudil, takže já se zdržím v rámci hlasování 

o rozpočtu základní a mateřské školy. 

Xxxxxxxx – dnes nám škola předložila energie. Mají 1.082.000 Kč na příští rok 1.125.000 Kč, takže tam je mírný 

nárust. A když si vezmeme, že loni dostali nebo letos dostali 1.275.000 Kč, takže když si vezmeme 2.100.000 

Kč, takže skutečně tam je v těch energiích dost vysoký nárůst. 

starosta – mám takové tušení, že škola v minulém roce žádala 1.900.000 Kč, ale bylo jim dáno 2.000.000 Kč 

Xxxxxxxx – ano rozpočtovým opatřením. 

starosta – 2 miliony ano, takže oproti teda tomu roku mají mírný nárůst, beru, že jsou tam energie. Co se týče 

vyjednávání s obcí Liptaň, určitě proběhlo, proběhlo i mezi panem ředitelem a starostou. Byl jsem i já s panem 

starostou. Obec Liptaň se nechce jakýmkoliv způsobem finančně podílet, ať už řeknu třeba příklad na odstupném 

nebo na tom vyrovnání pro zaměstnance, všechno budeme muset řešit s panem ředitelem. Vypadá to všechno 

nadějně, že to v tom rozpočtu ani nepoznáme. 

ředitel školy – ano, je to všechno na dohodách. Jak se zaměstnanci, tak i se starostou.  Tady nedochází k žádnému 

převodu, jde o ukončení, což nám trošku zkomplikovalo situaci. Ale vzhledem k vztahům se zaměstnanci a tak 

dál, tak to proběhne bezbolestně. V rozpočtu se to neprojeví ten nárust. Podařilo se mi to udělat. Vzhledem 

k energiím, ve školce v Liptani se moc neplatilo. Jen elektřina, na vaření měli plynové bomby. Je tam ale jiný 

nárust, když školka odejde, mění se pojistné. Přeúčtuje se to na zdravotní pojišťovně a tam bude 70% nárust. 

Hledáme úspory. Máme tam nevržené úspory na nábytek. Zkusíme spíše opravovat, jestli to půjde než nakupovat 

nový. V rozpočtu nenajdete nic, že by škola něco požadovala extra. Je to spíše jen na běžný provoz. Oproti 

ostatním školám, kde jsem působil, se držíme hodně při zemi. Pomáhá nám, že rozpočet na mzdy vychází. Máme 

nahlášenou finanční kontrolu minulý rok i předminulý. Ta by měla proběhnout někde na jaře. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje neinvestiční příspěvek na provoz pro Základní školu a Mateřskou školu 

Třemešná na rok 2024 formou zálohy ve výši 2.220.000 Kč, s povinností vyúčtování tohoto příspěvku 

k 31. 12. 2024 a vrácení tohoto nevyčerpaného příspěvku na účet zřizovatele nejpozději k 31. 12. 2024. 

Při čerpání tohoto neinvestičního příspěvku se musí řídit Základní škola a Mateřská škola Třemešná tak, jak byl 

předložen zřizovateli ke schválení dle rozpisu na jednotlivé nákladové a výnosové účty. Na nákladových účtech 

nesmí dojít k přečerpání dle rozpisu.  

Čerpání výdajů na školení, knihy, cestovné atd. bude Základní škola a Mateřská škola čerpat nejprve z prostředků 

KÚ z ONIV (ostatní neinvestiční výdaje) a pak po konzultaci se zřizovatelem příspěvek na provoz od zřizovatele.  

Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 0 , Zdržel se: 3 R. Kocián, L. Králová, R. Zahradník 

Usnesení č. 169/13/2023 bylo schváleno 

 

 

7. Střednědobý výhled ZŠ a MŠ Třemešná 2025-2026 

starosta – opět byl zveřejněn. Máte k tomu někdo něco? Pokud ne, nechám hlasovat.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Základní školy a Mateřské školy Třemešná 

na období 2025 – 2026. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 170/13/2023 bylo schváleno 
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8. Návrh rozpočtu obce Třemešná 2024 

starosta – bod číslo 8 na rozpočtu obce Třemešná pro rok 24, takže opět byl rozpočet zveřejněn tak, jak jsem 

říkal, měli jsme pracovní schůzku tady k tomu. Chce se někdo vyjádřit?  

 

Kocián – zajímá mě položka energie. V rámci výdajové stránky je tam myslím, jestli se nepletu 2 miliony korun. 

Zajímá mě, co to obnáší. 

Xxxxxxxx – splátkový kalendář na nájem svítidel. 

Kocián – to by mělo být něco kolem 1 milionu. 

Xxxxxxxx – ne na 2 miliony. Přišla mi na to faktura. 

Kocián – můžu jí vidět? 

Xxxxxxxx – ano. 

starosta – určitě, tady toto jste dostali všichni rozeslané, než jsme smlouvu uzavřeli s Čezem. Není problém, 

pošlu. Vychází to splátka zhruba něco přes 200.000 Kč ročně. Je to teda za to nové osvětlení, které má třetinovou 

spotřebu než to staré, takže vlastně formou úspor by se mělo tady toto platit. 

Salvet – já bych ještě připomněl plán investic na rok 2024. Bude se pokračovat v rozestavěných investicích 

z minulých let. 

 Stavební parcely lokalita II. v obci Třemešná 

 Kabiny na hřišti v obci Třemešná – studie proveditelnosti dokončena 

 Konektivita (kamerový systém)               

 Třemešná – kanalizace a ČOV Rudíkovy I. etapa 

 Projektová dokumentace prodloužení splaškové kanalizace Třemešná   

 Cyklostezka Město Albrechtice – Třemešná     

 Rekonstrukce mostů přes potok Mušlov v obci Třemešná                            

 Revitalizace půdního prostoru na nouzové bydlení civilní obrany III. etapa 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje schodkový rozpočet na rok 2024 

v příjmové části ve výši 33.944.850 Kč 

ve výdajové části ve výši 45.341.936 Kč 

financování ve výši 11.397.356 Kč 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 1 R. Zahradník 

Usnesení č. 171/13/2023 bylo schváleno 

 

 

9. Střednědobý výhled obce Třemešná 2025-2027 

starosta – opět to bylo zveřejněno. Chcete někdo něco tady k tomuto bodu doplnit? Pokud ne, dávám hlasovat. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Třemešná na období 2025 – 2027. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 172/13/2023 bylo schváleno 

 

 

10. Cena vodného a stočného 2024 

starosta – podklady k vodnému a stočnému máte v příloze (rok 2023). Od roku 2024 dojde u vodného i stočného 

k navýšení DPH z 10 % na 12 % a navýšení energií. Voda-svazek obcí doposud nezaslal žádnou informaci k ceně 

vody pro rok 2024. Takže zatím nevíme, ale každopádně o nějaké ty procenta se nám to navýší. Takže měli 

bychom to asi trošku zvážit. Máme teďka v současné době, pro rok 2023 byla cena vodného ve výši 35 Kč 

bez DPH (38,50 Kč s 10 % DPH). Pro rok 2023 byla cena stočného ve výši 40 Kč bez DPH (44 Kč s 10 % DPH). 
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Kalkulace vodného a stočného na rok 2024 
 

Vodné   Stočné  

Surová voda 1.205.000 Kč  Elektrická energie 100.000 Kč 

Materiál 6.000 Kč  Mzdové náklady 51.000 Kč 

Elektrická energie 30.000 Kč  Odpisy 189.552 Kč 

Odpisy 280.128 Kč  Opravy 10.000 Kč 

Opravy 30.000 Kč  Služby  30.000 Kč 

Služby 50.000 Kč    

Celkem 1.601.128 Kč  Celkem 380.552 Kč 

Spotřeba vody  34.000 m3  Čištěná odpadní voda  5.000 m3 

Náklady na 1 m3 47,09 Kč  Náklady na 1 m3 76,11 Kč 

 

Kocián – ano já jsem zaznamenal, že co se týká svazku obcí, voda tak dojde pravděpodobně k nárůstu vodného 

směrem na Osoblažsko asi o 20 %, což je docela hodně. Takže za mě předpokládám, že navýšení pro naši obec 

bude činit něco kolem 4,50 možná 5 korun. Z toho důvodu, navrhuji, abychom buď dneska zvýšili anebo nechali 

tento krok až poté, co bude opravdu ta cena zjištěná ze strany svazku obcí. Ale všeobecně vhodné prostě zvýšit 

bez DPH jenom můj návrh opravdu o 5 korun a stočné o 10 korun.  

starosta – dneska jsem se bavil opět se zástupci svazku voda. Samotný svazek má v současné době nějaké 

problémy, řeší úplně něco jiného, tak proto nám to vyčíslení ještě nedali. A jak říkal, Rosťa, to navýšení tam 

nějaké určitě bude. 

Šperl – já dávám protinávrh. Zvýšit o 2 Kč vodné o 5 Kč stočné. 

starosta – ještě někdo něco? Pokud ne, dávám hlasovat o protinávrhu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje cenu vodného pro rok 2024 ve výši 37 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 5, Proti: 3 R. Kocián, L. Králová, R. Zahradník Zdržel se: 0 

Usnesení č. 173/13/2023 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje cenu stočného pro rok 2024 ve výši 45 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 2 R. Zahradník, R. Kocián Zdržel se: 0 

Usnesení č. 174/13/2023 bylo schváleno 

 

 

11. Informace starosty  

 

Sběrný dvůr  

starosta – tak nejprve odpovím na otázku z minula. Ruda se ptal, kolik sběrný dvůr, kolik tu bylo za železo 

a vybráno a takové, takže do 30. 11. 8.780 Kč za suť. Přijde ještě vyúčtování za zbývající měsíc, to bude okolo 

3.000 Kč za suť. Co se týče papíru, bylo odvezeno, nemám to na kila, mám tu hodnoty. V penězích 748 Kč 

za papír. Za sklo jsme dostali od Smola 894 korun. A co se týče železa, tak tam to musím trošku rozdělit, protože 

byly 2 vývozy, které činily 4.230 Kč a 3. vývoz byl tak třetinový, byla to částka 5.130 Kč. Zhruba 1/3 byla 

ze sběrného dvoru a zbytek byly shořelé ledničky a trouby. 

 

Škodní událost č. 2234039146 

starosta - škodní událost č. 2234039146 – zničený sloup se solárním svítidlem na Damašku ze dne 12. 10. 2023, 

proběhla instalace nového sloupu i svítidla, pojišťovna nám přiznala celou škodu 51.607 Kč za 42.500 Kč. 

Uvidíme, poslal jsem odvolání. Každopádně tyto peníze už máme na účtu. 

Řešíme zábradlí u Huberta. Dopravní nehoda. V protokolu je škoda 40 tisíc Kč. Už to mám všechno udělané, jen 

pošlu rozpočet. Uvidíme, co řekne pojišťovna. Jakmile to odsouhlasí, hned se to opraví.  
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Smlouva na věcné břemeni ČEZ Distribuce, a.s. 

starosta – smlouva na věcné břemeni ČEZ Distribuce, a.s. 

Rozeslal jsem vám to. Je to v Nových Rudíkovech jako věcné břemeno obslužnosti. Bude se tam přivádět 

elektrika na parcelu  14/1 jako stavební parcela. Takže budeme schvalovat smlouvu o smlouvě budoucí. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene - služebnosti 

s ČEZ Distribuce, a.s. IČO 24729035, se sídlem Teplická 874/8, 40502 Děčín - Děčín IV-Podmokly, týkající 

se pozemku parc. č. 588 v k.ú. Rudíkovy- 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 175/13/2023 bylo schváleno 

 

Zpracování PD na akci „REVITALIZACE SPORTOVNÍHO AREÁL TŘEMENÁ“ 

starosta – byla udělána teda studie na revitalizaci sportovního areálu Třemešná, studii jste viděli. V současné době 

se připravuje projekt celého toho areálu. Rozeslal jsem 3 poptávky, je to 1 poptávka stavby Olomouc, potom 

v Krnově jsou 2 poptávky. Předpokládaná cena za projekt činí 780.000 Kč bez daně. Poptávky by měly být 

doručeny do 19. 12. 2023 do 12 hodin. Chtěl bych, aby přišla tříčlenná komise, která rozhodne o vítězi tady té 

nabídky a vítězi. S vítězným uchazečem, aby se uzavřela smlouva na tu projektovou dokumentaci. Všechny 

projekční kanceláři jsou teďka volné. Mohli by se do toho teď pustit. Pokud se teda domluvíme tady na tom, 

aby bylo schváleno, že s výherním uchazečem bude sepsána smlouva o dílo. 

Tříčlenná komise Ing. Rosta Kocián, Pavel Šperl, Ing. Leona Králová 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy na zpracování PD na akci 

„REVITALIZACE SPORTOVNÍHO AREÁLU TŘEMEŠNÁ, s uchazečem, který v poptávkového řízení 

nabídne nejnižší finanční nabídku (s vítězným uchazečem). 

Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 1 R. Kocián 

Usnesení č. 176/13/2023 bylo schváleno 

 

III. etapa v továrním areálu 

starosta – tam nás tlačí taky čas. Je to 3. etapa pro nouzové bydlení, teda do konce roku musíme udělat jenom 

průběžné vyúčtování a máme na to do 30. 07., kdy musí být realizace hotová. 

Připravili jsme položkový rozpočet na 5.341.434 Kč. Co nejrychleji začít, dle odhadů by to mohlo trvat zhruba 5 

měsíců, aby to bylo doděláno a měli bychom to tady v tom termínu stihnout. Bude hotové kompletně celé 

podkroví plus 99 % 2. patra, které bude sloužit pro to nouzové bydlení. Využijeme dotaci. Mělo by to být všechno 

v pořádku. O tom vás budu dále informovat. 

 

Porucha vodovodu 

starosta – dne 05. 12. 2023 došlo k poruše na vodovodním řádu pod kostelem, přípojka k bytovce čp. 347 a 347, 

byla provedena oprava, proběhlo odkalování pouze na dvou místech v obci, vlivem počasí nebylo možné provést 

odkalování celého řádu. Je to opravené tak, aby to vydrželo. Ale stejně se bude muset kopat cesta a vyměnit 

ventil. Dále vyhořel dům pana Laštůvky, tam nám také unikala voda. Přípojka je nyní zastavena. 

 

 

12. Diskuse 

Kocián – já jsem se chtěl zeptat, jaký je status změny územního. 

starosta – čekáme na krnovský úřad. Až se nám ozve. Nevím, kdy to bude, jestli po novém roce ten územní plán. 

Pověřil jsem Tomáše, ať se na to zeptá paní Ing. Xxxxxxxxxx, ale vypadá, že to bude až po novém roce. 

 

starosta – chcete někdo něco v diskuzi? Pokud nechcete, já osobně chci poděkovat všem zastupitel, poděkovat 

vám všem najednou, jak tady sedíte. I všem občanům. Přeji všem příjemné Vánoce a vše nejlepší, hlavně zdraví. 
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Chtěl bych poděkovat i spolkům, kteří se podíleli na rozsvícení vánočního stromku, udělali kus práce. Bylo to 

pěkné, takže děkuji Vám všem. 

Kocián – máme dělat inventuru v hasičské zbrojnici, kde je pro nás kontaktní osoba ze strany hasičů?  

starosta – ze strany hasičů bude Xxxxx Xxxxxx a paní Xxxxxx už by měla mít ty podklady nachystané. 

 

 

12. Závěr 

 

 

 

Zbyšek Pecháček         Filip Pašas 

starosta obce          místostarosta obce 

 

 

 

Pavel Šperla          Ing. Rostislav Kocián 

ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu 

 


